
Respostes a la ciutadania de la CUP al Ple de 21/11/2018 

Sra. Maria Jesús Sinfreu  
 
El passadís central del parc de la Solidaritat és una zona molt exposada al sol i 
des de l’Ajuntament es va dir que s’hi posarien para-sols. S’han oblidat del 
tema? 
 
Pensen prendre mesures immediates per pal·liar el casos circulatori provocat 
pel nou carril bici al seu pas per Laureà Miró i Països Catalans? 
 

La senyora Coll: 

“Bé. Nosaltres, pel que fa a la zona d’ombra del parc de la Solidaritat, el que 
nosaltres no entenem és que aquest projecte de pressupostos participatius 
normalment és bastant feixuc perquè s’exposen les valoracions de tècnics, que 
valoren a favor o en contra, llavors, no entenem per què no es va posar sobre la 
taula una cosa evident, que és que és un parc metropolità, d’entrada, i que està 
protegit, perquè és bàsic per veure si una iniciativa es pot aplicar o no es pot aplicar. 
Llavors, això són uns recursos que s’han quedat allà penjats, i hi havia altres 
propostes de projectes que podrien haver tingut aquesta aportació econòmica. 

Pel que fa al carril bici, nosaltres... És veritat que les bicis han vingut per quedar-se, 
però també és veritat que s’ha de solucionar d’alguna manera, perquè realment hi ha 
hores en què és intransitable, tant Països Catalans com sobretot la part inicial 
d’aquí, de Laureà Miró.  

I amb tot això, convidem a participar en el debat que ha organitzat l’Associació de 
Veïns i Veïnes d’Esplugues aquest divendres al Robert Brillas.” 

 


